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Kiedy  po  katastrofie  smoleńskiej  Jarosław  Kaczyński
wykorzystał moment żałoby narodowej i umieścił brata w krypcie
wawelskiej, wielu Polaków uważało, że Lech Kaczyński niczym
nie zasłużył sobie na to, by spocząć wśród polskich królów.
Czy teraz, gdy władza się zmienia, Kaczyński powinien pozostać
na Wawelu czy też niczym Stalin z Mauzoleum Lenina lub Franco
z Mauzoleum wojny domowej w Hiszpanii, powinien zostać gdzieś
przeniesiony? Co na to Polacy?
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